
Geachte leden van de commissie Fysiek Domein (in cc aan overige raadsleden en lijstopvolgers), 
 
Hierbij zend ik u de ingekomen commissievragen van de heer Ribbrink (VVD) aan het college m.b.t. 
de wegwerkzaamheden aan de Crailoseweg. 
De heer Ribberink wil graag mondeling antwoord van het college op zijn vragen in de vergadering van 
de commissie Fysiek Domein van 17-10 a.s.. 
Bij de behandeling van beantwoording kan de vragensteller en kunnen de overige commissieleden 
desgewenst aanvullende vragen stellen. 
 
De vragen zullen morgen toegevoegd worden aan agendapunt 5.3 van uw vergadering van 
morgenavond 
 
Jan Veenstra (raadsgriffier) 
***************************************************** 
 

1. Wij hebben gemerkt dat de werkzaamheden aan de Crailoseweg ondertussen van start zijn 
gegaan. Is er overwogen om de werkzaamheden ook ’s nachts voort te zetten, om de 
overlast die de wegwerkzaamheden geven voor de weggebruikers zoveel mogelijk te 
verkorten  

2. Is er rekening gehouden met de verhoging van de aanrijtijden van de ambulance gedurende 
de wegwerkzaamheden. 

3. Wordt er in de toekomst bij dit type werkzaamheden, waarbij een doorgaande rijbaan voor 
ambulance afgesloten wordt, overwogen om ook ’s nachts door te werken. 

 
Met vriendelijke groeten | Kind Regards, 
Jeroen Ribberink 
 JeroenRibberink@gmail.com 
 +31(0)6-14500486 
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